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В статье рассматривается проблема и значение уголовно-правовых аспектов нарушения правил лесопользования. Автор отмечает, 
что особое внимание следует уделить таким аспектам, как коррупционная составляющая, мотивам преступников-лесорубов, проблемам 
доказывания преступной добычи леса и нарушения правил лесопользования. Автор рассматривает проблемы уголовно-правовых аспектов 
лесопользования на примере ст. 260 УК РФ. Автор указывает, что законодательство в отношении лесопользования является неоднозначным 
и следует обратить внимание на некоторые проблемы конструкции статей.
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The article discusses the problem and signifi cance of the criminal law aspects of violation of forest use rules. The author notes that special at-
tention should be paid to such aspects as the corruption component, the motives of criminal loggers, problems evidence of criminal forest extrac-
tion and violation of forest management rules. The author considers the problems of criminal law aspects of forest use on the example of Art. 260 of 
the Criminal Code. The author points out that legislation regarding forest management is controversial and attention should be paid to some prob-
lems in the construction of articles.
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